
Protokół z posiedzenia nr IV Rady Dzielnicy Czuby Północne 
w dniu 14.09.2023 r.

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady Dzielnicy Czuby Północne - ul. Kaczeńcowa14, Lublin 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 1800

Przewodnicząca obrad: Grażyna Stadnik

Protokolant obrad: Dariusz Jaremek

Porządek obrad (zgodny z porządkiem przekazanym wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu):
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu obrad z III posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Północne, tj. z dnia 

15.06.2023 r.
4. Udzielenie głosu zaproszonym gościom.
5. Informacje Przewodniczącego Rady i Zarządu o podejmowanych działaniach pomiędzy 

posiedzeniami.
6. Podjęcie Uchwały Nr 14/ IV / 2023 w sprawie propozycji podwyższenia rezerwy celowej 

do kwoty 500 000,00 zł.
7. Zapoznanie z pismami jakie wpłynęły do Rady Dzielnicy lub Zarządu Dzielnicy pod 15.06.2023 r.
8. Zapoznanie z pismami do Wydziałów organizacyjnych UM Lublin i innych (przygotowanymi 

przez członków Rady Dzielnicy Czuby Północne)
9. Sprawy wniesione, wolne wnioski i zapytania.
10. Wyznaczenie daty kolejnego posiedzenia.
11. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:
Ad. 1) Otwarcie posiedzenia

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy wypowiadając formułę: „Otwieram
obrady Rady Dzielnicy Czuby Północne”. Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności,
że w posiedzeniu uczestniczy 16 członków Rady Dzielnicy, co stanowi wymagane quorum. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 2) Przyjęcie porządku posiedzenia.
Przewodnicząca  odczytała  przekazany  porządek  posiedzenia  i  zadała  pytanie,  czy  są

propozycje zmian porządku obrad. Nie było propozycji zmian.
Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  zaproponowany  porządek  obrad.  Porządek  obrad  został
przyjęty jednogłośnie: 16 głosami - ZA.
Porządek obrad posiedzenia w dniu 14.09.2023 r. stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3) Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Rady Dzielnicy z dnia 15.06.2023 r.
Przewodnicząca  zadała  pytanie  czy  wszyscy  zapoznali  się  z  przesłanym  protokołem

z III posiedzenia  z poprzedniego zebrania  i  czy są ewentualnie  uwagi  do tego protokołu.  Nikt  nie
zgłosił  uwag.  Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  projekt  protokołu.  Protokół przyjęto  -  15
głosami ZA, 0 – przeciw, 1 osoba wstrzymująca się od głosu.
Protokół z posiedzenia nr III z dnia 15.06.2023 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 4) Udzielenie głosu zaproszonym gościom.
Na posiedzenie przybyli goście:

 Radny Rady Miasta Lublin – Pan Radosław Skrzetuski
 Radny Rady Miasta Lublin – Pan Dariusz Sadowski

Panowie Radni oznajmili zgodnie, że są do dyspozycji zebranych i oczekują na pytania podczas całego
posiedzenia.
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Ad.  5)  Informacje  Przewodniczącego  Rady  i  Zarządu  o  podjętych  działaniach  pomiędzy
posiedzeniami. 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy wysyłał wcześniej  wykaz działań wszystkim członkom  

e-mailem  jednak  przypomniał  działania  podejmowane  przez  Przewodniczącą  Rady
i Przewodniczącego Zarządu pomiędzy posiedzeniami. Zadania te dotyczyły:

 Wsparcia  finansowego  dla  Przedszkola  Nr  77  przy  ul.  Radości  9  -  dot.  Budowy  barierki
naprzeciwko wejścia do Przedszkola.

 Wsparcia  finansowego dla  Szkoły  Podstawowej  Nr  28  przy  ul.  Radości  13  -  dot.  naprawy
urządzeń placu zabaw.

 Wsparcia finansowego dla Szkoły Podstawowej Nr 46 przy ul. Biedronki 13 - dot. naprawy
nawierzchni

 Utworzenia przystanku na żądanie przy ul. Nadbystrzyckiej.
 Budowy chodnika w rejonie pawilonu Stokrotka przy ul. Herbowej 4.
 Budowy skweru dla seniora przy ul. Herbowej.
 Budowy  chodników  przy  ul.  Hetmańskiej  i  Szwoleżerów  oraz  organizacji  ruchu  na

ul. Hetmańskiej (znak D-40).
 Skate-Parku przy ul. Herbowej.
 Utworzenia ścieżki pieszo-rowerowej z istniejącego ciągu komunikacyjnego na osiedli Łęgi.
 Progów zwalniających na ul. Kaczeńcowej (osiedle Łęgi).
 Realizacji zadań finansowanych ze środków rezerwy będących w dyspozycji Rady Dzielnicy.
 Zmiany organizacji ruchu na ul. Orkana.
 Dostawienia poręczy do schodów przy ul. Orkana obok przystanku Wiklinowa 2 oraz budowy

pochylni dla wózków.
 Porządkowania Dzielnicy – likwidacja dzikich wysypisk i śmieci.
 Organizacji ruchu na ul. Matki Teresy z Kalkuty.
 Malowania przejść dla pieszych.
 Usunięcia wraków samochodów (między innymi na Osiedlu Skarpa).

P.  E.  Szabała  zapytała  Radnych:  ile  czasu  będziemy  jeszcze  czekali  na  remont  skateparku  przy
ul. Herbowej. Pan Radny D. Sadowski stwierdził, że remont został oszacowany na 700-800.000 zł. Polegałby na
ponownym  wybudowaniu  skateparku  z  powodu  błędów  podczas  pierwotnego  wykonania  robót.  Remont
powierzchniowy nic nie da. Po takim częściowym remoncie usterki by się powtarzały. 

Ad. 6) Podjęcie Uchwały Nr 14/ IV / 2023 w sprawie propozycji podwyższenia rezerwy celowej
do kwoty 500 000,00 zł.

Przewodniczący Zarządu omówił przygotowaną propozycję a następnie Przewodnicząca Rady
odczytała  Uchwałę Nr 14/ IV / 2023 w sprawie propozycji podwyższenia rezerwy celowej do kwoty
500 000,00 zł. Wywiązała się dyskusja dot. ilości mieszkańców dzielnicy, powyżej której wnioskuje
się o zwiększenie kwoty rezerwy celowej do 500 000,00 zł. Padły 2 propozycje:

 powyżej 17 000 mieszkańców.
 powyżej 20 000 mieszkańców.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  te  propozycje.  W głosowaniu  brało  udział  16  osób.  Za
progiem 20 000 mieszkańców głosowało 16 osób, za 17 000 – 2 osoby.
W  dalszym  toku  dyskusji  zaproponowano  dopisanie:  „Warunkiem  koniecznym  wydatkowania
zwiększonej kwoty rezerwy (500 tys. PLN ) byłoby wydatkowanie jej w nie mniej niż 80 % tj. kwocie
400 tys. PLN na zadania inwestycyjne w danej dzielnicy.”
Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie  propozycję  uchwały  w  ostatecznym  brzmieniu.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie: 16 głosami - ZA.

Uchwała  Nr  14/  IV  /  2023  w  sprawie  propozycji  podwyższenia  rezerwy  celowej  do kwoty
500 000,00 zł z dnia 09.05.2023 r. stanowi Załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.  7)  Zapoznanie  z  pismami  jakie  wpłynęły  do  Rady  Dzielnicy  lub  Zarządu  Dzielnicy  po
15.06.2023 r.
Przewodniczący  Zarządu  wysyłał  na  bieżąco  wpływające  pisma.  Nie  wnioskowano  o  ponowne
odczytywanie pism.
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Ad.  8)  Zapoznanie  z  pismami  do  Wydziałów  organizacyjnych  UM  Lublin  i  innych
(przygotowanymi przez członków Rady Dzielnicy Czuby Północne)
Przewodnicząca Rady Dzielnicy odczytywała poszczególne pisma a następnie spytała zebranych, czy
wyrażają zgodę na wysłanie pism w przygotowanej treści. 

Pisma przygotowane przez p. Elżbietę Szabałę:
 Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji – w sprawie boisk sportowych przy ul. Husarskiej na osiedlu

Błonie
 Wydział Inwestycji i Remontów– w sprawie Zielonego budżetu – projektu „Skwer seniorów i osób

niepełnosprawnych” przy ul. Herbowej
 Wydział Zieleni i Gospodarki Komunalnej – dot. boisk sportowych przy ul. Husarskiej
 Straży Miejskiej – dot. uprzątnięcia terenu osiedla Błonie
 Zarządu Dróg i Mostów – dot. ulicy Hetmańskiej i realizowanych tam robót drogowych.

Na wysłanie powyższych pism wszyscy członkowie wyrazili zgodę.

Pisma przygotowane przez Zarząd do:
 Wydziału  Zarządzania  Ruchem  Drogowym  i  Mobilnością  –  dot.  zdjęcia  znaków  D-40

z ul. Hetmańskiej
 Pana Prezydenta Miasta Lublin – dot. zmiany planu zagospodarowania przestrzennego odnośnie

ul. Hetmańskiej
 Zarządu Dróg i Mostów – dot. zmiany oznakowania ruchu na ulicy Matki Teresy z Kalkuty
 Pana Prezydenta Miasta Lublin – dot. przywrócenia zejścia do wąwozu pomiędzy Czubami i LSM

prowadzącego od ul. Jutrzenki (w pobliżu Wioski Dziecięcej SOS).
Na wysłanie powyższych pism wszyscy członkowie wyrazili zgodę. 

Ad. 9) Sprawy wniesione, wolne wnioski i zapytania

Zebrani  zgłaszali  zaobserwowane przez siebie  nieprawidłowości  dot.  porządku czy organizacji
ruchu w pobliżu swoich miejsc zamieszkania, pomalowania barierek przy ulicach, dosadzeniach
na miejsce uschniętych drzew, odmalowania pasów na przejściach dla pieszych.
Pan Radny D. Sadowski odpowiedział na uwagi dot. prośby o przywrócenie zejścia do wąwozu
pomiędzy  Czubami  a  LSM  oraz  modernizacji  dot.  drogi,  do  której  została  włączona  droga
wyjazdowa z nowo budowanego osiedla.
Przewodniczący  Zarządu  poinformował  o  niewykorzystanych  środkach  z  rezerwy  celowej  na
Łęgach z prośbą do członków RD z tego osiedla o przemyślenie ich przeznaczenia.

Ad. 10) Wyznaczenie daty kolejnego posiedzenia.
Przewodnicząca Rady Dzielnicy zaproponowała wstępną datę kolejnego posiedzenia na: 26.10.2023 r. 

Ad. 11) Zamknięcie posiedzenia
Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i o godz. 2001 
zamknęła posiedzenie Rady Dzielnicy Czuby Północne wypowiadając formułę: „Zamykam obrady 
Rady Dzielnicy Czuby Północne”.

Protokołował: Dariusz Jaremek
(imię i nazwisko)

Podpis sporządzającego protokół:      …………………………………….
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Załączniki: (zgodnie z § 14 ust. 16a)
1) Lista obecności z IV posiedzenia z dn. 14.09.2023 r.
2) Porządek obrad IV posiedzenia Rady Dzielnicy Czuby Północne w dniu 14.09.2023 r.
3) Protokół z posiedzenia nr III z dnia 15.06.2023 r.
4) Uchwała 14/IV/2023 w sprawie propozycji podwyższenia rezerwy celowej do kwoty 500 000 zł.

Protokół zatwierdzony w dniu ……………………...……….….

Podpis Przewodniczącego obrad: ………………………………
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	Przebieg posiedzenia:

